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§ 65 Dnr 2018/KS 0041 001 

Anmälan och besvarande av frågor 

 

Beskrivning av ärendet 

Två nya frågor har lämnats in till sammanträdet. En fråga lämnades in och 

bordlades vid fullmäktiges sammanträde den 14 juni. 

  

Marie Åkesdotter (MP) ställer en fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Fredrik Saweståhl (M) angående medlemskap i Svealands 

kustvattenvårdsförbund. Fredrik Saweståhl (M) besvarar frågan. 

  

Martin Nilsson (S) ställer en fråga till barn- och utbildningsnämndens 

ordförande Anki Svensson (M) om Sofiebergsskolans framtid. Anki Svensson 

(M) besvarar frågan. 

  

Anders Wickberg (SD) ställer en fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Fredrik Saweståhl (M) angående antalet inflyttade migranter i kommunen. 

Fredrik Saweståhl (M) besvarar frågan. 

Bilagor 

Fråga till Fredrik Saweståhl (M) angående medlemskap i Svealands 

kustvattenvårdsförbund.pdf 

Fråga till Fredrik Saweståhl (M) om antalet inflyttade flyktingar i kommunen.pdf 

Fråga till Fredrik Saweståhl (M) om inflyttande migranter.pdf 

Fråga till Anki Svensson (M) angående Sofiebergsskolans framtid.pdf 
 


